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A Úvod, podklady a průběh hodnocení: 

Pracovní skupina pro hodnocení studijních oborů na Přírodovědecké fakultě Univerzity J. E. 

Purkyně (UJEP) se sešla 18. 11. 2019 k projednání Vlastní hodnotící zprávy studijního oboru 

Biologie (bakalářské studium), předložené garantem oboru doc. Jaromírem Hajerem. 

Projednání proběhlo za účasti pracovní skupiny RpVH UJEP (Rada) schválené per rollam 

hlasováním Rady ve dnech 5.− 9. 8. 2019, garanta oboru a tajemnice Rady Ing. Heleny 

Kovalové.  

Doc. Hajer představil studijní obor: ten pokrývá celé spektrum biologických disciplín a je 

předstupněm navazujícího magisterského studia Biologie. Studenti, kteří převážně pocházejí 

z regionu, však mnohdy úspěšně pokračují ve studiu i na dalších univerzitách, a to 

v navazujících magisterských i doktorských studijních programech. Garant vyzdvihl roli 

absolventských dotazníků, jejichž výsledky jsou spolu s měnícím se výzkumným zaměřením 

zohledňovány v koncepci studia a sylabech. Taktéž zmínil pozitivní personální trend ve vztahu 

k vědecko-výzkumné činnosti. Následně proběhla diskuse, jejíž závěry jsou shrnuty 

v následujícím bodě.  

 

B Závěry, shrnutí výsledků hodnocení a návrhy opatření  

Z údajů uvedených v předložené zprávě vyplývá, že v daném oboru je zaveden systém 

hodnocení kvality vzdělávací činnosti, přičemž je využíváno zpětné vazby od studentů a 

především pak absolventů studia, kde je návratnost dotazníků vysoká. Z údajů uvedených v 

části C předložené zprávy dále vyplývá, že pracoviště zajišťující studijní obor vyvíjí výzkumnou 

činnost v několika směrech souvisejících se zaměřením studijního oboru a rozsah výzkumné 



činnosti v posledních letech významně rostla. Významným příslibem pro realizaci studijních 

programů je dostavba CBEO (Centrum biologických a environmentálních oborů; již 

realizováno) a CPTO (Centrum přírodovědných a technických oborů; ve výstavbě). 

Pracovní skupina diskutovala personální zajištění vzdělávacího procesu s ohledem na 

zastupitelnost pedagogů a perspektivy garance studijních programů. Ke jmenovacímu řízení 

se nyní připravuje jeden pracovník katedry (doc. Gryndler). Pracovní skupina zároveň 

doporučuje ze strany fakulty a katedry podporu brzkého začátku habilitačního řízení 

pracovníků, kteří již nyní zcela naplňují běžná kritéria pro dané řízení (dr. Malý). S ohledem na 

uchazeče byl doporučen další rozvoj spolupráce s gymnázii v regionu, z nichž (společně 

s některými SOŠ) přichází až 70 % uchazečů. Ve vztahu k překonání neúspěšnosti ve studiu 

bylo doporučeno zvážit zavedení systému tutoringu, který již je na některých fakultách a 

katedrách UJEP realizován.    

Celkově pracovní skupina konstatovala pozitivní trend v oblasti personálního zabezpečení a 

tvůrčí činnosti katedry, klíčový byl v posledních letech také rozvoj přístrojového vybavení 

pracoviště. Pracovní skupina se ztotožňuje s výsledky SWOT analýzy uvedenými v předložené 

zprávě. 

 

V Ústí nad Labem dne 27. 11. 2019 
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